



尊敬的客戶：

有關富邦商務網之人民幣匯款服務修訂通知

由 2020 年 12 月 21 日起，中國現代化支付系統行號將不適用於富邦商務網之人民幣匯款服務。已設立使用中國現代化支付系統行號之設定或交易將會無效。客戶可選用國際銀行識別代碼為收款銀行及代理銀行代碼。

如有任何查詢，請瀏覽本行網站或於辦公時間*內致電本行富邦商務網客戶服務熱線 2806 5062。

*星期一至五：上午 9 時至下午 7 時；星期六：上午 9 時至下午 1 時公眾假期除外

富邦銀行（香港）有限公司

2020 年 11 月

備註：如中英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。

Dear Valued Customer,

Notice of Change in Relation to the RMB Remittance Service on Fubon Business Online

Effective from 21 December 2020, CNAPS Code will not be applicable in Fubon Business Online for RMB remittance service. Therefore, pre-existing RMB remittance setting or transactions making reference to CNAPS Code will be invalid. Customer may use SWIFT BIC Code for the Beneficiary Bank Code and Corresponding Bank Code.

Should you have any enquiry, please visit the Bank's website or contact our Fubon Business Online Customer Service Hotline at 2806 5062 during office hours*.

*Monday to Friday: 9am to 7pm; Saturday: 9am to 1pm (except public holidays)

Fubon Bank (Hong Kong) Limited

November 2020

Remark: Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.